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Poštovani gesp.dektore! 

Javljam Vam se u vezi održanos savjetovanja o 

kulturi,na koje ste i Vi bili pozvani t ali niste mogli deči )pa Vas 

sigurno interesira kako je prošlo,a posebno t kako je bilo tretirano 

pitanje integracije.Mogu Vas ebavijestiti da je savjetovanje prote-

k10 u vrlo fer tenu liznošene su slabosti i uspjesi i tražena rješe-

nja. to se tiče mUzejske-galerijske djelatnesti l ja sam učestvovao u 

diskusiji tgovoredi o zadacima muzeju i da se njihovi rezultati ne 

mogu isključivo mjeriti brojem posjetilava i izložbi t jer su to tek 

finalni oblici rada.Govorio je i predsjednik Popevid tkoji je u jednem 

womentu javno pohvalio rad muzeja u Vukovaru ističuči da je to "Naš 

ponos".Pitanje integracije bilo je samo jednom rečenicom usputno 

spomenute l ali je na to odgeverie Paravid u sirojej završnej riječi 
r .. 

naglašavajuči da neme govora o udruživanju raznorodnih kulturnih in-

stitucija lmislim da je aada ovo skimuto s dnevnog reda.DAn poslije 

savjetovanja bili su u Muzeju i Galeriji :Špoljar t Ma ička i Pare-

vid.Oduševljeni su onim što je de sada ked nas uradeno.Opširne smo 

s njima o svemu razgovarali lupoznali ih sa stručnim radom izdava-

čkem djelatnošču i t d.Vjerujemo da de od toga biti i neke financij-

ske koristi.0 svakem slučaju drage nam je da su došli i mnogo se 

interesirali za naš rad.0 jednom momentu špoljar je rekao da mu je 

žae što i Vi niste prisutmi. 

Tačnije e svemu pričat če V mdrug Brrd. 
Srdačno Vas pozdravljam! 
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